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VERSLAG VAN DE RAADSMARKT PLABEKA D.D. 31 MEI 2017 

Ongewijzigd vastgesteld ter vergadering 6 juli 2017 

 

Aanwezig de leden: 

De heren Amand (Trots), Blokpoel (VVD), Millaard (D66, geen raadslid), Visser (CU) en Abspoel 

(CU) en mevrouw Schopman (PvdA) 

 

Mede aanwezig: Mevrouw Langenacker (wethouder), de heer G-J. Put (programmamanager Plabeka 

3.0) en de heer 

 

Verslag: Mevrouw Jellema 

 

De heer Geert-Jan Put, programmamanager project Plabeka, geeft aan de hand van een presentatie een 

toelichting op de hoofdlijnen van de concept-eindversie Plabeka 3.0. Dit concept is inmiddels positief 

ontvangen door het BO Platform Economie vanuit de MRA.  

 

Vragen/opmerkingen naar aanleiding van deze presentatie: 

 

De heer Visser merkt op verbaasd te zijn over het feit dat het twee jaar heeft geduurd om tot een plan te 

komen en dat er pas in de eindfase met de gemeenten wordt gesproken.  

 

De heer Put geeft aan dat de monitor van Pableka vooral gericht was op kwantitatieve gegevens. Nu 

moet deze meer actuele gegevens gaan leveren en zich meer gaan richten op kwalitatieve 

ontwikkelingen. Daarnaast is de economie erg veranderd, waardoor er op een heel andere manier naar 

zaken gekeken moet worden. 

 

De heer Visser pleit in dezen voor meer betrokkenheid van de raad. De raad zou meer inzicht moeten 

krijgen in het milieu, de regels en de feitelijke situatie en de ruimte die er op dat punt dan zou zijn.  

Hij zou graag willen weten wanneer er een strategie komt waar de raad iets over kan zeggen. 

 

De heer Put wijst erop dat de strategie nu in concept klaar is. Het is verder aan het college om de 

verdere procedure te bepalen. 

 

Wethouder Langenacker laat weten dat Plabeka 3.0 over twee weken in het college wordt besproken 

en daarna ter informatie naar de commissie wordt gestuurd. 

 

De heer Visser vindt dat de raad er juist vooraf bij betrokken moet worden. 

 

De heer Put meent dat daar ruimte voor zou moeten zijn, gezien de doelstelling van de MRA om raden 

en Statenleden nog beter bij de ontwikkelingen te betrekken. 

 

De heer Visser vraagt, naar aanleiding van het uitgangspunt van de adaptieve en wendbare strategie 

waarbij er binnen de (deel)regio geschoven kan worden met kantoormeters, of er ook wordt 

doorverwezen naar Lelystad . 

 

De heer Put geeft aan dat Amsterdam en een deel van Zaanstad zich de komende jaren vooral gaat 

richten op het bouwen van woningen. Dat betekent dat sommige bedrijventerreinen worden uitgeplaatst. 

Omdat het zonde zou zijn als deze bedrijven zich buiten de regio zouden vestigen, kan geprobeerd 

worden de bedrijven binnen de regio naar een andere deelregio te verplaatsen. 
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De heer Millaard vraagt zich af waarom het zonde zou zijn als bedrijven zich buiten de MRA zouden 

vestigen. Er zijn een miljoen nieuwe woningen nodig. Vestiging buiten de MRA geeft ruimte om de 

mensen te huisvesten. 

 

De heer Put meent dat het de vraag is of er een miljoen woningen nodig zijn. Los daarvan is het van 

belang voor de werkgelegenheid dat er hier bedrijven zijn. Vestiging buiten de regio heeft ook enorme 

gevolgen voor de infrastructuur.  


